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عدم پاسخ بسکتبال استرالیا به ایمیل های ایران
بازی مهم لغو می شود؟

در فاصلــه حدود دو هفته مانده به دیدار تیم ملی بســکتبال مقابل اســترالیا، عدم 
انجام اقدامی برای صدور ویزا توســط هریک از طرفین، ابعاد مبهم این دیدار و برگزاری 
قطعی آن را گسترده تر کرده است. به گزارش مهر، تیم ملی بسکتبال این روزها پیگیر روند 
آماده ســازی خود برای حضور در پنجره پنجم انتخابی جام جهانی و برگزاری دیدارهای 
خانگی اش در این پنجره اســت. دیدارهایی که به ترتیب باید برابر چین و استرالیا برگزار 
شــود. نتیجه این دو دیدار در سرنوشــت بســکتبال ایران برای صعــود به جام جهانی 
اهمیت زیادی دارد، اگرچه درباره اســترالیا، بیشــتر از خودِ بازی فعلا تعیین تکلیف این 
تیم و ســفرش مهم به نظر می رســد. طبق برنامه دیدار تیم ملی بسکتبال برابر استرالیا 
باید ۲۳ آبان برگزار شــود. اســترالیایی ها باید حداقل یکی، دو روز قبــل از این تاریخ به 
تهران سفر کنند تا آماده بازی در روز مقرر شوند، اما تا به امروز کوچک ترین اقدامی برای 
ویزای ســفر به ایران انجام نداده اند. این در حالی است که از طرف فدراسیون بسکتبال 
ایران طی هفته های اخیر ایمیل هایی درباره این مهم، روند لازم برای ســپری کردن آن و 
حتی موضوعات مرتبط به کرونا به فدراسیون استرالیا ارسال شده بود، اما استرالیایی ها 
به هیچ یک از این ایمیل ها واکنشــی نداشته اند! استرالیایی ها البته پیش از این خواستار 
برگزاری بازی با ایران در کشور ثالث شده و حتی درخواست خود را به فیبا آسیا هم اعلام 
کرده بودند. فدراســیون بسکتبال اما در مذاکرات شفاهی با مدیر دفتر منطقه ای فیبا در 
حوزه آسیا مخالفت خود را با این مسئله نشان داده بود. همین مسئله و اینکه تا به امروز 
نه اســترالیایی ها اقدامی برای ویزای سفر به ایران داشته اند و نه ایمیل رسمی به ایران 
مبنی بر بازی در کشور ثالث ارسال نشده، ابهامات برگزاری دیدار ۲۳ آبان در تالار بسکتبال 
آزادی را بیشــتر کرده اســت. از طرفی صحبت هایی مطرح است مبنی بر اینکه استرالیا 
تصمیم به کناره گیری از بســکتبال قاره آسیا گرفته است اما در این زمینه هم هیچ گونه 
اطلاع رسانی صورت نگرفته و حتی تصمیمی درباره گروه بندی های انتخابی جام جهانی 
در منطقه آسیا انجام نشده اســت؛ بنابراین تا به امروز استرالیا به عنوان یکی از حریفان 
بسکتبال ایران در گروه F انتخابی جام جهانی قرار دارد اما با شرایط موجود و عدم انجام 
هیچ اقدامی، رقابت دو تیم در مرحله برگشت را بیشتر از برگزاری به سمت لغوِ برگزاری 
هدایــت می کند، مگر اینکه در فاصله دو هفته مانده به زمان مقرر، اتفاقات جدیدی رخ 
دهد. دیدار رفت تیم های ملی بسکتبال ایران و استرالیا هفتم شهریور برگزار شد که طی 

آن ملی پوشان کشورمان با نتیجه ۹۸ به ۶۸ متحمل شکست شدند.

سرانجام سرود تیم ملی چه می شود؟
به گزارش ایســنا، رویدادهایی چون جام جهانی، به علــت هیجان و جنبه مفرحی 
که دارند، همواره با موســیقی همراه بوده اند. موســیقی بخشــی از فرهنگ فوتبالی به 
شمار می رود و آثار رسمی ساخته شده به سفارش فیفا برای هر دوره و البته آثار محلی، 
لشکر دوستداران فوتبال را با یکدیگر متحد می کند. در هر دوره از جام جهانی هنرمندان 
موســیقی که دارای چهره بین المللی هســتند برای اجرا در ایــن رویداد جهانی دعوت 
می شــوند و آثار موفق و مشــهور خود را اجرا می کنند و این گونه می توانند تماشــاگران 
حاضر در اســتادیوم و البته بینندگانی را که از طریق پخش زنده به تماشــای مسابقات 
می پردازند، سرگرم کنند و لحظات فرح بخشی را برای آنها رقم بزنند. با این همه تیم ملی 
ایران در جام جهانی، حداقل در دوره های اخیر نتوانســته موسیقی کشورمان را به خوبی 
نمایندگی کند و آنچه به عنوان موســیقی ایرانی در قالب سرودهای رسمی و غیررسمی 
در این رویداد مهم ورزشــی ارائه شــده اســت، معرف تمام و کمال بضاعت موسیقایی 
کشــورمان نبوده است. این در حالی اســت که جام جهانی همواره بستر مناسبی برای 
معرفی قطعات مشــهور خواننده های شناخته شــده جهان بوده و رقابت بر سر اجرای 
قطعات مراســم افتتاحیه هم برای خودش عالمی داشته اســت. ضمن اینکه اجرا در 
چنین رویدادهایی حتی برای بزرگان موســیقی و سرشناس ها هم یک دستاورد به شمار 
می رود. با چنین مختصاتی و در شــرایطی که فقط ۱۹ روز بــه آغاز جام جهانی فوتبال 
باقی اســت، علاوه بر اینکه خیلی دیر برای ساخت سرود تیم ملی ایران در جام جهانی 
اقدام شــد، حواشی و مشــکلاتی را به لحاظ انتخاب خواننده به همراه داشته است. در 
حقیقــت جریان از این قرار بوده که ششــم آبان فرهاد ولنجان، مســئول کارگروهی که 
در حــوزه فرهنگ، هنر و رســانه برای جام جهانی ۲۰۲۲ قطر در نظر گرفته شــده، طی 
گفت وگویی با ایسنا اعلام کرده بود که هنوز سرود نهایی انتخاب نشده است. اما فردای 
همان روز (هفتم آبان)، برخی از رســانه های رســمی طی گفت وگویی با غلامحســین 
زمان آبادی، مشــاور فرهنگی فدراسیون فوتبال کشــور اعلام کردند که محمد معتمدی 
از ســوی وزارت فرهنگ و ارشاد اســلامی به عنوان خواننده سرود جام جهانی انتخاب 
شده است؛ خبری که البته در همان زمان هم در پی پیگیری های خبرنگار ایسنا به تأیید 
رسمی نرسید. حالا محمد معتمدی، خواننده ای که به عنوان اجراکننده سرود تیم ملی 
ایران در جام جهانی از او نام برده می شد، با انتشار مطلبی در فضای مجازی، رسما خبر 
ساخت قطعه ای جدید را رد کرد و نوشت که مطلع شده به عنوان خواننده رسمی تیم 
ملی انتخاب شــده است ولی در این شرایط لبش به صحبت کردن هم باز نمی شود چه 
برسد به آوازخواندن. او همچنین عنوان کرده است که همه فعالیت های حرفه ای خود 
را تعطیل کرده و منظور از به کار بردن لفظ خواننده رســمی تیم ملی را نمی داند؛ چون 
تاکنون در هیچ نهاد و ارگانی نه رسمی بوده و نه قراردادی. معتمدی در عین حال چنین 
آورده اســت: «حدســم این اســت که قطعه ای که چند ماه پیش و قبل از ناآرامی ها به 
همت یکی از دوستان آهنگ سازم تولید شده، از میان دیگر آثار تولیدشده برای همراهی 
تیم ملی انتخاب شده است. در این سال ها که جوانی ام را برای هنر و موسیقی گذاشتم 
فراز و نشــیب های زیاد و کم لطفی های مختلف و متفاوتی دیدم. اما اقرار می کنم اینکه 
خواندن برای تیم ملی فوتبال کشورم جرم باشد، مرحله جدیدی از فرایند تاریخ سیاسی و 

اجتماعی ایران است که تا امروز قفل بود! موسیقی...! عجب حرفه بدی...».
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 فدراســیون فوتبــال ایران شــاید روزهای پــرکاری را 
ســپری می کند. مســئولان فدراســیون باید زمینه حضور 
تیم ملی ایــران در جام جهانی را فراهــم کنند و احتمالا 
دغدغه بی شــماری در این زمینه خواهند داشــت؛ به ویژه 
اینکه ایران در یکی از سیاســی ترین گروه های جام جهانی 
قرار گرفته و کســب امتیاز آبرومندانــه در این گروه برای 
مســئولان ورزشــی و سیاســی ایران اهمیت زیادی دارد. 
از این روســت که فدراســیون احتمالا تمــام تمرکزش را 
معطوف به آماده ســازی تیم ملی کــرده؛ از برگزاری اردو 
گرفته تا انجام دیدارهای تدارکاتی و البته استقرار مناسب 
تیم ملی در قطر. با وجود چنین عذر موجهی ولی به نظر 
نمی رسد مسئولان فدراسیون فوتبال ایران آن قدر دغدغه 
داشته باشند که حواس شان به انتخاب افراد مناسب برای 
پست های مناسب تر نباشد. مثلا همین روزها شایعه شده 
که مسئولان همین فدراســیون قرار است ریاست سازمان 
لیگ فوتســال ایران را هم به احســان اصولی بســپارند. 

اصولی رئیس کمیته فوتســال ایران محسوب می شود که 
در نگاه اول شاید پســت جدید و احتمالی برای او چندان 
دور از ذهن نباشد. با این حال، این مسئله به این سادگی ها 
هم نخواهد بود؛ چون روند اتفاقات یکی، دو سال اخیر در 
فدراســیون فوتبال به گونه ای است که گویی در این نهاد 
قحط الرجال است و هرچه پست و سمت است باید برای 
احســان اصولی کنار گذاشته شــود. او عضو هیئت رئیسه 
فدراسیون فوتبال ایران است و بعد از اتفاقات رخ داده در 
فدراسیون شــهاب الدین عزیزی خادم به عنوان سخنگوی 
فدراســیون فوتبال ایران هم معرفی شد. در کنار این مورد 
پست کلیدی ریاست کمیته فوتسال را هم در اختیار داشته 
و احتمالا آماده می شــود تا در جبهه ای جدید به فوتسال 
ایران خدمت کند. شرایط به گونه ای است که رفته رفته از 
او به عنوان ابوالمشاغل فوتبال ایران یاد می شود. این همه 
شــغل ولی در حالی است که خروجی به دردبخور که نه، 
خروجی شــبیه شکست برای فدراسیون و احسان اصولی 

داشته اســت. او در هیچ کدام از ســمت هایی که داشته، 
موفقیتی به دســت نیاورده و بعضا هزینه ســنگینی هم 
بــرای فوتبال ایران بــه بار آورده اســت. به عنوان یکی از 
اعضای هیئت رئیســه فدراســیون فوتبال، احسان اصولی 
تصمیــم گرفت بازی تیــم ملی ایران با لبنــان در مرحله 
انتخابی جام جهانی را به مشــهد ببرد. در حاشیه همان 
دیــدار به صورت زنان تماشــاگری که می خواســتند وارد 
ورزشگاه شوند، اسپری فلفل پاشیده شده و یک آبروریزی 
بــزرگ در این زمینــه رخ داد؛ به طوری که این ســوژه تا 
مدت هــا بهانه ای به رســانه های خارجــی داده بود تا به 
فوتبال ایران بتازند. در شــرایطی که احسان اصولی گفته 
بود ناظــران بین المللی بــازی از میزبانی ایــران رضایت 
داشته و خطری بابت برخورد با تماشاگران زن در مشهد، 
فوتبــال ایران را تهدید نمی کند، اندکی بعد، مهدی تاج به 
طور رســمی از خطر بزرگی که فوتبال ایــران را به خاطر 
داستان مشهد تهدید می کند، پرده برداشت و حتی به طور 
ضمنی از این گفت که اگــر ایران نتواند دفاعیه ای درخور 

به فیفا ارائه دهد، ممکن است فوتبال ایران تعلیق شود.
ایــن مورد تنهــا اتفــاق جنجالی که احســان اصولی 
رقم زده، نیســت؛ او در قامت ســخنگو هــم عملکردی 
بحث برانگیز داشــته اســت. دروغ بــزرگ او در ماجرای 
جدایی دراگان اســکوچیچ هنوز هم ســوژه داغی است. 
در حالی که بسیاری خبر داشــتند که اعضای هیئت رئیسه 
فدراســیون فوتبال بــرای برکناری دراگان اســکوچیچ و 
جانشــینی اش با کی روش تشــکیل جلســه دادند، آقای 
ســخنگو با وجود آنکه در آن جلسه حضور داشت، همه 
چیز را کتمــان کرد و گفت اصلا دربــاره چنین موضوعی 
صحبت نشــده اســت. او همان جا به رسانه ها هم تاخت 
که در پی آشــفته کردن شــرایط هســتند. هنوز ساعتی از 
تکذیبیه بحث برانگیز اصولی نگذشته بود که سایر اعضای 
هیئت رئیســه به طور رسمی عنوان کردند عذر اسکوچیچ 
خواسته شده و قرار اســت کارلوس کی روش هدایت تیم 

ملی فوتبال ایران را به دست بگیرد.
کار برای ابوالمشــاغل فعلی فوتبال ایران چندان هم 
ساده نبوده است. او در حالی چندین سمت مهم دارد که 
در آستانه برکناری از فدراسیون فوتبال هم قرار گرفته بود. 
ماجرا از این قرار اســت که بحث اخراج او از هیئت رئیسه 
در مجمع فدراســیون فوتبال به رأی گذاشــته شد و فقط 
با اختلاف یکی، دو رأی، بقایش تضمین شــد. این تضمین 
بــه معنی آن نبود که اصولی توانســته نظر همه اعضای 

مجمع را به دســت بیــاورد؛ چون برای برکنــاری نیاز به 
دو ســوم آرا بود که او فقط چند رأی تا رسیدن به دو سوم 
آرا شــانس آورد. حالا چنین مســئولی که فوتبال ایران را 
تا پــای تعلیق پیش برده، در چشــم خبرنگاران زل زده و 
حرف هــای ناصحیحی درمــورد داســتان دراگان مطرح 
کرده و تا پای برکناری از هیئت رئیســه هم پیش رفته، یک 
شاهکار دیگر هم دارد: نایب قهرمانی تیم فوتسال ایران در 
آســیا. این یکی هم مربوط به یکی از سمت های بی شمار 
او در فوتبال ایران اســت. اصولی رئیس کمیته فوتســال 
ایران اســت و تیم ملی ایران که پرافتخارترین تیم فوتسال 
تاریخ در آسیاســت و قهرمانی های مکرر و بی شمار دارد، 
در عصر همین مدیر به عنوان نایب قهرمانی رسیده است؛ 
یک شکســت تأمل برانگیز که اصولــی در عین ناباوری از 
آن به عنوان یک دســتاورد ارزشــمند یاد کرده است. البته 
آنهایی که فوتســال را دنبال می کننــد، از مدیریت اصولی 
بر این رشــته هم شاکی هســتند و می گویند او حتی توان 
برگــزاری یک دیدار دوســتانه را هم ندارد، چه برســد به 
اینکه بخواهد عنوان مهمی مانند رئیس کمیته فوتســال 

داشته باشد.
اینها بخشــی از اتفاقاتی اســت که احسان اصولی در 
فدراسیون فوتبال ایران رقم زده؛ ولی برای تکمیل مدیریت 
او می شود به سرنوشت فوتبال مشهد، جایی که او ریاست 
هیئت اســتان را هم برعهده داشته، برگشت و دید که چه 
بلایی بر ســر پدیده، یکی از بهتریــن تیم های فوتبال ایران 
آمده اســت. او اگر دانش مدیریتی بالایی داشت، کار نباید 
به جایی می رســید که این روزها تیم مشــهدی حاضر در 
لیگ یک برای فرار از شکســت های دو رقمی، مجبور شود 

دست به ابتکارهای نوین بزند.
عجیب آنکه با چنین رزومــه و کارنامه ای حالا ظاهرا 
قرار است فدراسیون فوتبال ایران پست جدیدی هم برای 
احســان اصولی در نظر بگیرد؛ اتفاقی که اگر رقم بخورد 
باید به مدیریت مهدی تاج که به اندازه کافی در گذشــته 
بحث برانگیز بوده، شک کرد. در واقع انتظار می رفت بعد 
از هزینه ســنگینی که داستان مشــهد روی دست فوتبال 
گذاشت و ناکامی تیم ملی فوتسال در آسیا و البته سخنان 
ناصحیح در قامت ســخنگو، پســت های احسان اصولی 
یکی پس از دیگری از او ســلب شود، نه اینکه در اقدامی 
بحث برانگیز، کاندیدای پست جدیدتری در این فدراسیون 
شــود. به راســتی آیا در فدراســیون فوتبال قحط الرجال 

است؟

قحط الرجال 
در فدراسیون فوتبال ایران؟

  فرهاد مجیدی، ســرمربی سابق باشگاه اســتقلال، این روزها مشغول دلبری 
از هــواداران اماراتی اســت. او پــس از اینکه فصل پیش، اســتقلال را بعد از ۹ 
ســال ناکامی، قهرمان لیگ برتر ایران کرد، در تصمیمــی غیرمنتظره از تیم مورد 
علاقه اش در تهران جدا و راهی فوتبال امارات شــد تا هدایت تیم گمنامی به نام 
اتحاد کلبا را بر عهــده بگیرد. انتخاب فرهاد مجیدی بحث برانگیز بود. عده ای از 
این می گفتند که او تیمی کم تــوان در امارات را انتخاب کرده تا اگر نتیجه نگیرد، 
تقصیری متوجه دانش فنی این مربی نشــود. با این حال، فرهاد خیلی زود نشــان 
داد نمی خواهــد در امارات تبدیل به حریفی راحت الحلقوم باشــد. او خریدهای 
خوبی انجام داد کــه یکی از همین خریدها در زمــره گران ترین خریدهای فصل 
امارات هم محسوب می شود. شــاید اولین گفت وگوی تلویزیونی فرهاد مجیدی 

در امــارات بیش از هر چیزی نگاه ها را متوجه تیم کم نام و نشــان اتحاد کلبا کرد. 
فرهاد مجیدی روبه روی مجری اماراتی ها نشســت و با اعتمادبه نفس مثال زدنی 
گفت که تیمش می خواهد هر سه بازی نخست لیگ امارات را ببرد و برای این کار 
برنامه ریزی کرد. حرف فرهاد بیش از آنکه واقعی تلقی شــود، یک کری ناشیانه 
در بین اماراتی ها تفسیر شد؛ با این حال، کسب دو برد از سه مسابقه اول، نشان داد 
فرهاد چندان بدون حســاب و کتاب حرف نزده اســت. از آن موقع به بعد، توجه 
به این تیم بیشــتر شده است؛ هم از لحاظ فوکوس رسانه ای و هم افزایش تعداد 
هــواداران. تیم فرهاد ولــی جذابیت جدیدتری هم پیدا کرده اســت؛ آنها علاوه 
بر اینکه تبدیل به دردســر بزرگی برای تیم های سرشــناس امارات شده اند، شیوه 
کامبک زدن را هم آموخته اند و در آخرین تقابلشــان در لیگ، بازی ۳ بر یک باخته 

را با برتری ۵ بر ۳ مقابل النصر عوض کردند. همین نتیجه حالا دســتاورد بزرگی 
برای فرهاد مجیدی داشــته است. درســت در روزهایی که رسانه های اماراتی از 
سبک و ســیاق مربیگری فرهاد در امارات تعریف و تمجید می کنند، تیم او یعنی 
اتحاد کلبا توانسته بهترین شروع تاریخ در لیگ امارات را هم داشته باشد. این تیم 
حالا بعد از هشت هفته، با کسب ۵۰ درصد برد، دو تساوی و تنها دو شکست در 
رده پنجم جدول قرار گرفته و با صدر جدول (تیم صدرنشین یک بازی کمتر دارد) 
فقط دو امتیاز اختلاف دارد. این به آن معناست که تیم گمنام اتحاد کلبا که پیش 
از این حرفی برای گفتن نداشــت، حــالا با حضور فرهاد مجیدی تبدیل به یکی از 
رقبای جدی برای ســایر تیم ها شده و چه بسا اگر بخت با فرهاد مجیدی و تیمش 
یار باشد، آنها در ادامه فصل بتوانند حرف های بیشتری برای گفتن داشته باشند.

پرچم دست فرهاد مجیدی است؟

تیــم ملی کشــتی آزاد ایران آماده می شــود تا در آذرماه جهت شــرکت در 
رقابت هــای جام جهانی به آمریکا ســفر کند و در ایــن دوره از رقابت ها حاضر 
شــود. این بحثی اولیه اســت که استارت آن در حاشــیه رقابت های چند هفته 
گذشــته در بلگراد زده شــده و قرار بر این اســت تا تیم ملی کشتی ایران در این 
تورنمنت شــرکت کند. طبیعی اســت که ایران به عنوان «یکــی» از قدرت های 
کشــتی دنیا، به بالاتربــردن کیفیت جام جهانی کمک می کنــد، ولی در این بین 
دو مسئله اساســی وجود دارد که نمی توان حضور ایران را با وجود درخواست 
آمریکایی ها برای شرکت در این مسابقات قطعی دانست. اولین موضوع مسئله 
ویزاســت. در یک سال گذشته، آمریکا و چند کشــور اروپایی برای صدور روادید 
برای ورزشــکاران ایرانی وســواس زیادی به خــرج داده و بعضا از این موضوع 
طفره رفته اند. ورزشــکاران ایرانی در ماه های گذشــته، تورنمنت های مهمی را 
به دلیل آنکه ویزا از طرف کشــور مقصد صادر نشــده از دســت داده اند. درباره 
کشتی که مسئله حساســیت ویژه ای هم دارد. ایران قرار بود بهمن سال گذشته 
برای انجام یک دیدار تدارکاتی راهی آمریکا شود ولی از آنجا که این کشور برای 
تعدادی از مســئولان، مربیان و بازیکنان ایران ویزا صــادر نکرد، نهایتا تیم ملی 
کشــتی از حضور در این کشــور ســرباز زد. حالا ولی عنوان می شــود از آنجا که 
رقابت های جام جهانی، رقابت های رسمی و نه دوستانه است، آمریکا موظف به 
صدور ویزا برای کشــتی گیران ایران است. البته که در این مورد نمی توان چندان 
مطمئن بود چون بسیاری از همین مسابقات رسمی و جهانی که در ۱۲ ماه اخیر 
به میزبانی آمریکا برگزار شــده، با سیاست سختگیرانه میزبان همراه شده و آنها 
برای ورزشــکاران ایرانی فارغ از درجه و سطح مســابقات، ویزا صادر نکرده اند. 
پس اولین مسئله می تواند همین موضوع باشد. مورد دوم ولی داستان علیرضا 
دبیر، رئیس فدراســیون کشتی ایران است. او ســال پیش، قبل از سفر تیم ملی 

کشــتی به آمریکا، در ویدئویی بحث برانگیز از این گفت که ســردادن شعار مرگ 
بر آمریکا بــه تنهایی کفایت نمی کند و باید عملی چنین موضوعی را اثبات کرد. 
همین صحبت ها باعث شــد نهایتا آمریکا، با وجود آنکه دبیر پیش تر گرین کارت 
این کشــور را داشته، به رئیس فدراسیون کشــتی ویزا ندهد. دبیر هم که از قبل 
گفته بود اگر حتی برای یک نفر ویزا صادر نشــود، تیم را به آمریکا نمی فرســتد، 
چنین کرد و بازی دوستانه تیم ملی کشتی آزاد آمریکا با ایران برگزار نشد. تفاوت 
این دفعه ولی خبری اســت که رســانه های نزدیک به دولت منتشر کرده و خبر 
داده انــد که این بار علیرضا دبیر قصدی برای ســفر به آمریکا نــدارد. دلیل این 
کار احتمالا تســهیل برای صدور روادید به دیگر ورزشــکاران رشته کشتی است 
هرچنــد این موضوع هنوز به تأیید نهایی نرســیده اســت. البته کــه همین روز 

گذشــته مسئولان فدراسیون کشــتی گفته اند موضع فدراسیون در مقوله صدور 
ویزا تغییری نســبت به ســال پیش نداشــته و اگر آمریکا، برای یک نفر هم ویزا 
صادر نکند، تیم را اعزام نخواهند کرد. اگر خبر منتشرشــده درباره علیرضا دبیر و 
انصراف او از ســفر به آمریکا صحت داشته باشد، بدیهی است که حساسیتی از 
جانب او وجود نخواهد داشت، ولی مسئله اینجاست که دبیر تنها نفری نبود که 
آمریکا ســال پیش برایش ویزا صادر نکــرد. اینکه چنین رویه ای این بار هم تکرار 

شود یا خیر، مسئله ای است که احتمالا روزهای آتی پاسخش پیدا می شود.
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